
 
 

 
 
 
 
 

U S N E S E N Í  
3. JEDNÁNÍ SOCIÁLNÍHO VÝBORU ZMČ P13 

ZE DNE 21. 6. 2022 
 

 
Předseda výboru:   Aneta Ečeková Maršálová 

Místopředseda výboru:  Mgr. Yveta Kvapilová   

Členové výboru:   PaedDr. Blanka Janovská  

    Daria Křivánková 

Ludmila Tichá  

Ing. Vít Bobysud 

Mgr. Jana Horká  

Tajemnice výboru:  Mgr. Blanka Vildová  

Asistentka výboru:                Hana Zelenková   

Pozvaní hosté: Ředitel SSS Prahy 13 RNDr. Jiří Mašek, CSc. – omluven,  Bc. Petr Syrový,  Bc. Iva 
Dvořáčková 

P R O G R A M  J E D N Á N Í: 

1 - Schválení programu 

2 - Informace z OSP 

 Byty HMP pro sociální účely 

 Různé 
 

3 - Různé 

 

1-Schválení programu  

Předsedkyně výboru paní Aneta Ečeková Maršálová přivítala členy výboru a zároveň představila 

program jednání. 

U S N E S E NÍ  Č. 30: 
Výbor souhlasí s navrženým programem.       pro6: proti: 0 zdržel se: 0 

2- Informace z OSP 

 Byty pro sociální účely  



Vedoucí  OSP paní Vildová výbor informovala o bytech pro sociální účely. Informace navazují na bod 
z minulého zasedání výboru.   
U S N E S E NÍ  Č. 31: 
Výbor bere informaci na vědomí.     pro:6 proti: 0 zdržel se: 0 

 Různé 
Předsedkyně výboru paní Ečeková Maršálová vznesla dotaz na vedoucí OSP paní Vildovou týkající se 
její osobní účasti na „Kolegiu radních pro sociální oblast“, zda došlo ze strany OSP k připomínkám 
strategického plánu ukončování bezdomovectví v Praze či materiálu k seniorské problematice. 
Paní Vildová zmínila, že neobdržela žádné písemné podklady, ke kterým by se mohla za OSP vyjádřit. 
K připomínkování došlo pouze v rámci Středně dlouhého plánu.  
U S N E S E NÍ  Č. 32: 
Výbor bere informaci na vědomí.     pro:7 proti: 0 zdržel se: 0 

 

Výbor byl informován o proběhlé akci DEN PĚSTOUNSTVÍ a DEJME DĚTEM ŠANCI. Jedná se o akci na 

podporu 40 dětských domovů. Poděkování patří všem, kteří nákupem reklamních předmětů přispěli. 

V této souvislosti doplnila paní předsedkyně Ečeková Maršálová, že i v rámci konaného Dne zdraví dne 

15. 6. 2022 byl dán prostor na propagaci Dejme dětem šanci, kde měli samostatný stánek a možnost 

prezentace a prodej pro širokou veřejnost.  

Dále vedoucí OSP paní Vildová zmínila, že v rámci odboru byly realizovány další akce, mezi které patří 

například Jarní floristika pro seniory, Retrokavárna nebo výlety pro seniory.  

Předsedkyně výboru paní Ečeková Maršála poděkovala všem, kteří se podíleli na realizaci akce DEN 

ZDRAVÍ spojený s VELETRHEM SOCIÁLNÍCH SLUŽEB. Toto propojení dvou akcí v jednu navzájem se 

doplňující se velmi osvědčilo. 

Dále byl výbor informován, že ve dne 20.6 a 22. 6. 2022 bude ve 4. patře radnice probíhat opět 

Testování paměti pro osoby nad 40 let věku. Akce je realizována ve spolupráci s Českou 

alzheimerovskou společností.  

Zároveň dne 20. 6. 2022 byl realizován Kvíz duševního zdraví pro veřejnost se zástupci Národního 

ústavu duševního zdraví.  

U S N E S E NÍ  Č. 33: 

Výbor bere informaci na vědomí.     pro:7 proti: 0 zdržel se: 0 

3- Různé 

Předsedkyně výboru Ečeková Maršálová informovala, že na sociální sítí FB byl uveřejněn příspěvek o 

zrušení výdejního místa pod tubusem mobilní služby NADĚJE, občané se ji dotazují i osobně. 

Kontaktovala proto vedení Naděje a výsledek zašle členům. 

Zástupce OSP pan Syrový uvedl, že ze strany NADĚJE nemá žádné zprávy o jakékoliv změně, nicméně 

se bude též informovat. 

U S N E S E NÍ  Č. 34: 

Výbor bere informaci na vědomí.     pro:7 proti: 0 zdržel se: 0 

U S N E S E NÍ  Č. 35: 

Výbor doporučuje OSP zjistit veškeré informace o službě NADĚJE a písemně informovat členy výboru. 

pro:7 proti: 0 zdržel se: 0 

Předsedkyně výboru paní Ečeková Maršálová před prázdninami poděkovala všem členům a stálým 
hostům za jejich dosavadní práci ve výboru, samozřejmě i nadále se na ni mohou obracet se všemi 
podněty k řešení. 
 

Podpis předsedkyně výboru pí. Anety Ečekové Maršálové. 


